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INFORMATIEVE RAAD 17 MEI 2018  
Notulen van de vergadering 

 

Voorzitter: de heer K. de Haan 

Griffier: de heer H. Nubé 

 

Tevens aanwezig: de heer J.V. Douw (GL), mevrouw N. van Engelen (GL), mevrouw H. van 

’t Riet (GL), mevrouw R. van Rossum (GL), mevrouw Y. Yildiz-Kaya (GL), mevrouw J.A. 

Pietersen (D66), de heer R. Poelwijk (D66), de heer J.A. Jägers (VVD), de heer E.H. Timmer 

(VVD), mevrouw B.H.M. Wielage (VVD), de heer F.W. Geerts (PvdA), mevrouw S. Kuilman 

(PvdA), mevrouw R. Herder (OPD), de heer P. Prins (OPD), de heer J.G.M. Sikking (LD), de 

heer L.R. Smits (LD), de heer W. Advokaat (OD) en mevrouw M.P.H. de Graaff-Nijssen 

(CDA)  

Vanuit college aanwezig: wethouder R.P. Grondel, wethouder J.D.W. Klaasse en wethouder 

A.J.M. Scholten 

 

 

1. Opening en mededelingen door de voorzitter, vaststellen agenda 

 

De voorzitter heet iedereen van harte welkom. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Met de geheimhouding van de stukken en de behandeling van agendapunt 8 wordt 

ingestemd. 

 

2. Mededelingen portefeuillehouder Boog 

 

 De voorzitter deelt mee dat wethouder Klaasse de plaats inneemt van burgemeester Boog 

voor wat betreft de behandeling van agendapunt 3. 

 

3. Terugblik en vooruitblik jongerenraad 

 

De heer Van Nifterik (voorzitter jongerenraad) legt uit dat 2017 een jaar was waarin veel 

leden zijn weggegaan maar er ook veel leden zijn bijgekomen. In 2017 zijn jongeren 

betrokken bij de politiek door bijvoorbeeld een debatavond te organiseren voor de landelijke 
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verkiezingen in het Wapen van Diemen. Er is een feest voor jongeren georganiseerd, 

genaamd Diemen Represent. Naar aanleiding van een enquête is een advies geschreven 

over veiligheid in Diemen. Twee keer zijn inloopavonden georganiseerd om leden te werven. 

De jongerenraad was ook op het Loswalfestival aanwezig en op de Gemeentedag. Er is een 

pizza avond gehouden met de raadsleden en de kinderraad. Voorts is gedaan aan 

teambuilding. 

In 2017 zijn verschillende adviezen geschreven, bijvoorbeeld over de binnensportnotitie. 

Daaruit kwam dat men geen blaashal meer wil maar een echte sporthal. Het rapport 12-17 

gaat over wat jongeren in Diemen willen. Voorts is gereageerd op de jeugdnota, Arent 

Krijtsstraat 1 en de cultuurnota. 

Voor het jaar 2018 zijn enkele speerpunten en verbeterpunten benoemd. Dat is het 

versterken van de identiteit van de jongerenraad. Er wordt ook contact opgenomen met 

andere jongerenraden in Nederland om te kijken welke activiteiten zij doen. Nieuwe leden 

werven. Bekendheid door online meer zichtbaar te worden en netwerken met andere partijen 

in Diemen. Voor de gemeenteraadsverkiezingen is een debatavond gehouden. Er worden 

discussieavonden georganiseerd. Pubquizzen zijn populair in Diemen en zorgen voor meer 

bekendheid. Er wordt geprobeerd om jongeren meer in contact te brengen met sport in 

Diemen. Er is een speech gegeven op 4 mei en een krans gelegd en de jongerenraad was 

aanwezig op Bevrijdingsdag. Huisvesting in het bijzonder voor jongeren. Er wordt nu ook 

samengewerkt met de Wmo-raad en de Participatieraad. 

 

GroenLinks vraagt wat de jongerenraad ervan vindt hoe de gemeenteraad met hun adviezen 

omgaat. Een van de andere jongerenraden heeft een jongerenpanel. Wat is dat en is dat 

wellicht ook geschikt voor Diemen? Wanneer worden de discussieavonden gehouden en 

over welke onderwerpen? Wat is het concrete doel van de pubquiz? 

 

De heer Van Nifterik is tevreden over hoe de gemeenteraad met de gegeven adviezen 

omgaat. In het coalitieakkoord 2018-2022 staan een aantal punten die terugkomen zoals de 

sporthal en cultuur. Met de pubquiz is de jongerenraad niet expliciet op zoek naar leden 

maar naar meer bekendheid en dat de jongeren weten dat zij de jongerenraad kunnen 

aanspreken wanneer zij bijvoorbeeld een project hebben voor Diemen. Afgelopen week is 

een bijeenkomst geweest met de OBA over projecten die met meerdere partijen in Diemen 

zouden kunnen worden gebracht. Een discussieavond hierover wordt gehouden in het 

najaar. 

 

D66 vindt het mooi om te zien dat de jongerenraad zich bezighoudt met steeds meer diverse 

activiteiten en onderwerpen en dat een aantal activiteiten steeds weer terugkomen. Dit is een 

mooie manier om de binding met jongeren te versterken. Het is ook mooi om te zien dat het 

geen politieke jongerenraad is maar dat het maatschappelijk is georiënteerd. 

Hoe vaak wordt gecommuniceerd met jongeren in Diemen? Wat is de grootste uitdaging bij 

het vinden van nieuwe leden en hoe zou de gemeenteraad hierbij kunnen helpen? Wil de 

jongerenraad over specifieke onderwerpen een advies uitbrengen aan de gemeenteraad? 

 

De heer Van Nifterik zegt dat het contact met jongeren vooral gaat via sociale media maar 

het is jammer dat de jongeren nog niet zelf naar de jongerenraad komen om iets voor te 

stellen. Daarom wordt vooral met de pubquiz geprobeerd om de jongerenraad meer 

zichtbaar te maken. Voor het krijgen van nieuwe leden zou het hebben van een middelbare 
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school in Diemen zeer helpen. De jongerenraad komt nu vooral aan leden door mensen die 

al in de jongerenraad zitten. Het actief werven van leden vindt ook plaats via de 

inloopavonden en er wordt in dit kader veel verwacht van de discussieavonden. 

Er komt een advies aan over het coalitieakkoord en er zal een reactie worden gegeven op de 

woonvisie. Daarnaast wordt nauw gevolgd wat de gemeente dit jaar doet. 

 

Ons Diemen vraagt of studenten ook onder de doelgroep vallen en of er contacten zijn met 

de studentenvereniging op de campus en op de Rode Kruislaan. 

 

De heer Van Nifterik meldt dat de doelgroep bestaat uit jongeren tussen de 15 en 25 jaar. 

Dat zijn dus scholieren en studenten. Vooral studenten omdat zij beter bij de jongerenraad 

passen, meer verantwoordelijkheid kunnen nemen et cetera. Geprobeerd wordt om in elke 

wijk een lid te hebben en een lid uit Diemen Zuid heeft contact met wat studenten. 

Geprobeerd wordt om ook te communiceren met studentenverenigingen in Amsterdam. 

 

CDA zegt dat in een tijd dat politiek niet bovenaan het wensenlijstje staat van jongeren de 

jongerenraad heel belangrijk is. Het is mooi om te zien dat de jongerenraad kritisch naar 

zichzelf durft te zijn en kijkt hoe ze nog effectiever kan zijn. De doelstellingen voor 2018 zijn 

divers en positief om contact te leggen met de jongeren in Diemen. De jongerenraad dient 

zich ook te richten op het bevorderen van contacten met de raadsleden zodat het geluid van 

de jongerenraad nog meer gehoord wordt. Als het CDA de jongerenraad kan ondersteunen 

wordt dat graag gehoord. 

 

Ouderenpartij Diemen is van mening dat de jongerenraad de middelbare scholen zelf kan 

opzoeken zolang er geen middelbare school in Diemen is. De OSB en de Pieter Nieuwland 

staan op een steenworp afstand. Wat betreft het FRIS-feest dient de volgende keer kritischer 

te worden omgegaan met de uitgaven in verhouding tot het aantal deelnemers. Het aantal 

deelnemers mag minimaal worden verdubbeld en de uitgaven daarvoor mogen minimaal 

worden gehalveerd. 

 

De heer Van Nifterik zegt dat ook volgend jaar wordt geprobeerd om met andere partijen 

zo’n feest te organiseren en om dan de kosten te verlagen. Dan zal ook aan DJ’s uit Diemen 

een podiumplek worden geboden. 

 

VVD maakt zich zorgen over het aantal leden van de jongerenraad want zeven is toch wel 

een minimum. Ook de raadsleden moeten erbij helpen om de jongerenraad zo goed mogelijk 

gevuld te krijgen. Worden de adviezen wel gedragen door een grotere groep jongeren uit 

Diemen? Al bij de start van de jongerenraad is gezegd dat er bij elk onderwerp een 

achterban moet worden gezocht waardoor het advies door een grotere groep jongeren wordt 

gedragen. In die zin is de opmerking over een jeugdpanel een idee. Het zou mooi zijn als in 

een advies wordt aangegeven dat het door een grotere groep jongeren wordt gedragen. 

Wordt voor het werven van leden ook gekeken naar sportclubs en andere gremia om van 

daaruit informatie te halen voor het geven van adviezen? 

Een bedrag van € 100 per persoon is duur voor een feest hoewel het natuurlijk altijd moeilijk 

is om de opkomst in te schatten maar hier kan weer van worden geleerd. Ook de VVD is 

graag bereid om de jongerenraad zo nodig te ondersteunen. 



4 

 

De heer Van Nifterik merkt op dat het natuurlijk heel fijn is wanneer leden uit verschillende 

wijken komen omdat ze de buurt kennen, daar leden kunnen werven en flyers verspreiden. 

Twee leden zijn lid van een sportclub en die praten daar over de jongerenraad. 

 

Leefbaar Diemen vraagt of er een termijn is verbonden aan het lidmaatschap van de 

jongerenraad. Is het mogelijk dat een vergaderschema wordt gepubliceerd op internet? Is het 

lidmaatschap van een politieke partij te verenigen met die van de jongerenraad? Er mag 

immers van worden uitgegaan dat er een zekere neutraliteit is vanuit de jongerenraad. 

 

De heer Van Nifterik geeft aan dat leden van de jongerenraad tenminste één jaar lid moeten 

zijn en dat ze na drie jaar weer uit de jongerenraad moeten stappen. Dat is ook het geval 

wanneer ze ouder zijn dan 25 jaar. Het is een goed idee om het vergaderschema bekend te 

maken. Dit betreft altijd de tweede woensdag van de maand. In de jongerenraad wordt 

geprobeerd om met elkaar oplossingen te zoeken en politieke kleur speelt helemaal niet 

mee. 

 

PvdA is van mening dat de jongerenraad erg veel werk verzet. Het is prettig dat er altijd goed 

gemotiveerde adviezen van de jongerenraad komen en dat de jongerenraad ook uit zichzelf 

adviezen geeft. De samenwerking met de raadsleden is heel erg belangrijk. De fractie ziet 

ook graag een vergaderschema en een agenda en het is belangrijk hoe de jongerenraad 

raadsleden benadert. Uit de realisatie van de begroting 2017 blijkt dat er een bedrag van € 

3300 over is. Wordt dat teruggestort bij de gemeente of wordt hiervan een reserve 

opgebouwd? 

 

De heer Van Nifterik zegt dat het overschot van 2017 terugkomt bij de gemeente. Sommige 

leden van de jongerenraad zijn vrij politiek gericht maar andere leden willen helemaal niets 

met de politiek te maken hebben en alle leden ervaren heel veel plezier bij het organiseren 

van activiteiten. Voor 2019 staat zelfs een musical op het programma. Hopelijk gaat de 

jongerenraad in 2018 nog harder werken. 

 

4. Mededelingen portefeuillehouder Grondel 

 

Er zijn geen mededelingen. 

 

5. Jaarrekening 2017, actualisatie 2018 en begroting 2019 GR OGZ Amsterdam-

Amstelland 

 

Leefbaar Diemen merkt op dat op pagina 16 van de jaarrekening een uitsplitsing staat naar 

Amstelland gemeenten. Daar valt het op dat bij milieu en gezondheid, hygiëne en 

forensische geneeskunde Diemen heel normaal scoort maar bij de openbare geestelijke 

gezondheid, het Vangnet, staat Diemen heel hoog met crisisdienst, hygiëne, woontoezicht, 

zorg en overlast. Is er een verklaring voor het feit dat Diemen afwijkt in de resultaten? 

Op pagina 10 van de actualisatie van de begroting 2018 gaat het over de participatie van het  

mbo-basispakket en daar is een daling te zien van 33% omdat het ROC van Amsterdam niet 

is meebegroot. Wordt de resterende € 40.000 ingezet voor de andere mbo-scholen? Is er 

een overzicht te geven van de verdeling naar mbo-scholen en de leerlingenaantallen op die 

scholen die uit de OGZ Amstelland komen? In de begroting staan geen aantallen over de 



5 

 

zorgverlening of een kostprijs per cliënt waardoor er geen inzicht is in wat er in de 

gemeenten omgaat. 

 

VVD vraagt of de conclusie juist is dat alles wel goed gaat. Ook wat betreft de budgetten lijkt 

aardig goed te worden uitgekomen en waar het niet zo is, is daarover een uitleg gegeven. In 

de begroting 2019 staat bij het onderwerp milieu en gezondheid dat er op vragen en klachten 

van burgers wordt gereageerd. Staat er op de website dan een link naar de gemeente 

Diemen of is er vanuit de gemeentelijke website een link naar OGZ Amstelland? Er staat 

namelijk dat de burgers de OGZ weten te vinden maar is dat wel zo gezien het feit dat er 

maar vier klachten zijn geweest? Heeft de gemeente overleg met de GR als er 

beleidsplannen worden opgezet? Heeft de OGZ een beleidsadvies inzake luchtkwaliteit 

gegeven over bijvoorbeeld Arent Krijtsstraat 1 of over andere nieuwbouwprojecten in 

Diemen? Krijgt de raad die adviezen dan ook te zien? 

 

Ouderenpartij Diemen neemt kennis van de jaarrekening 2017 en steunt het voorstel om 

geen zienswijzen in te dienen tegen de actualisatie van de begroting 2018 en de begroting 

2019. 

 

D66 constateert wat betreft de jeugdgezondheidszorg dat er een plan van aanpak is 

opgesteld naar aanleiding van wegblijvers die niet op het spreekuur verschijnen. De twee 

extra dagen spreekuur moeten dan voorkomen dat mensen wegblijven maar D66 betwijfelt 

dat. Mogelijk spelen hier andere zaken een rol zoals culturele achtergrond of psychosociale 

problematiek. 

Voor de nieuwkomers vanuit het buitenland is er een inhaalspreekuur georganiseerd. 

Misschien is het een idee om dat ook bij VluchtelingenWerk neer te leggen in een gesprek 

met de nieuwkomers met een stukje uitleg. Dan kan ook een tolk worden ingeschakeld. 

Op pagina 19 van de jaarrekening wordt toegevoegd een bedrag van € 142.000 aan de 

algemene reserve. Is dat al verdisconteerd in het tekort? 

Wat betreft de begroting 2019 op pagina 6 is het een hele goede zaak dat er op regionaal 

niveau ook een integrale gezondheidsinformatievoorziening komt voor cliënten. Dat zal 

leiden tot een efficiëntere aanpak voor cliënten en organisaties. Worden de op pagina 9 

genoemde beleidsadviezen wat betreft de luchtkwaliteit voor kwetsbare groepen ook 

toegepast op de nog in Diemen te ontwikkelen woningbouw? 

Zijn er al stappen ondernomen voor uitbreiding van de jeugdhulpverlening naar 18+? In het 

kader van een efficiëntieslag worden er minder jeugdartsen ingezet en die worden 

vervangen door jeugdverpleegkundigen. Wat zijn hiervan de implicaties? 

De implementatie van het Vangnet met de genoemde instanties is een goede ontwikkeling. 

Wordt er wel tijdig geanticipeerd en wat zijn de inspanningen om die organisaties goed voor 

te bereiden op deze belangrijke taak? Dit vraagt wel veel discipline van de werknemers op 

de werkvloer wat betreft de privacy. Dat geldt ook voor de regionale aanpak. 

 

GroenLinks vindt het zorgelijk dat er bezuinigd gaat worden op de jeugdgezondheidszorg 

omdat er de afgelopen jaren veel in is geïnvesteerd en ook gezien de ontwikkelingen. Het 

onderzoek van de GGD naar wat de bezuinigingen zullen zijn wordt met belangstelling 

tegemoetgezien. Het zou goed zijn als in een volgend verslag percentages worden genoemd 

bij alle gemeenten wat betreft de verschillende activiteiten. 
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Wethouder Grondel zegt dat er twee verklaringen zijn voor dat Diemen op sommige punten 

wat betreft kwetsbare mensen wat hoger zit in de percentages. Diemen lijkt qua bevolking 

meer op Amsterdam dan op Amstelland gemeenten en er wonen behoorlijk wat mensen van 

Querido in woningen en die hebben vaak een gedrag dat hulp oproept. 

Wat betreft het mbo-basispakket: de GGD levert ondersteuning aan VO en mbo. Per ongeluk 

was er een school uit Amsterdam bij Diemen terechtgekomen. Die moet staan op de 

begroting van de GGD Amsterdam en daarom is dat bedrag weer veranderd. Het is voor 

Diemen ook niet relevant want dat soort scholen zijn er niet. 

De aantallen van de zorgverlening en de kosten per cliënt staan er niet in omdat het gaat om 

aanbodfinanciering. Er wordt betaald naar het aantal cliënten in Diemen. Dat de kosten van 

de GGD de laatste tijd redelijk zijn gestegen heeft te maken met cao’s en het functiehuis dat 

is herwaardeerd. Er komt een voorstel van de GGD of kan worden bezuinigd en wat dat 

betekent. Als de meerderheid van de GR vindt dat er moet worden bezuinigd komt dit langs 

de raad. Het is wel verstandig om de GGD onder druk te houden dat niet automatisch alle 

kosten blijven stijgen. 

 

VVD vindt het verstandig dat ook wordt bekeken of wel kan worden bezuinigd want bij 

gezondheid kan niet zomaar worden gezegd dat dingen niet meer gedaan worden. 

 

Wethouder Grondel merkt ten aanzien van de adviesfunctie van de GGD op dat de meeste 

burgervragen via de gemeente komen. Als burgers bijvoorbeeld bij de gemeente melden dat 

zij zich zorgen maken over de hoogspanningsleiding haalt Diemen de GGD erbij. Als er 

beleidsadviezen zijn van de GGD zitten die in de plannen. Bij de Noorderbreedte is 

bijvoorbeeld een uitgebreid advies gevraagd over de luchtkwaliteit. Bij de tramlus is advies 

gevraagd over de geluidseffecten en die rapporten zitten dan in het bouwplan. 

Wat betreft de achterblijvende deelname gaat de GGD in Diemen iedereen bellen om 

persoonlijk contact te leggen. De GGD heeft toegang tot tolken maar het is goed om na te 

gaan of VluchtelingenWerk hier in voorlichtende zin werkt. De vraag over 18 min/18+ gaat 

meer over jeugdzorg dan over jeugdgezondheidszorg. Waar nodig wordt de jeugdzorg over 

de grens van 18+ verlengd. In de pleegzorg is bijvoorbeeld mogelijk geld beschikbaar 

gesteld om waar nodig die zorg te verlengen boven de 18 jaar. 

Wat betreft de overgang van minder jeugdarts en meer jeugdverpleegkundigen. Het gaat hier 

om gestandaardiseerde onderzoeken en verpleegkundigen zijn vaak veel beter in het 

klantcontact. Het Vangnet bestaat al tientallen jaren. Het is een belangrijke taak, zeker voor 

de politie, omdat nu rechtstreeks wordt afgegaan op signalen die bij de politie 

binnengekomen. 

Er worden bij nieuwe bouwplannen alleen adviezen gevraagd aan de GGD wanneer dat aan 

de orde is. Omdat bijvoorbeeld de trambaan in de tramlus dicht bij de woningen komt is aan 

de GGD een specifieke vraag gesteld over de geluidsoverlast. 

 

VVD vraagt of de gemeente Diemen ook deelneemt aan de website Gezondheid in beeld. 

Die website is ook heel interessant voor raadsleden. 

 

Wethouder Grondel legt uit dat de GGD een periodieke gezondheidsmonitor doet. De 

gemeente heeft nadrukkelijk gevraagd om dit transparanter maken zodat kan worden 

vergeleken met Amsterdam. Op deze website staan de meest actuele resultaten van deze 

onderzoeken en dat is beleidsmatig interessant. 
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Leefbaar Diemen begrijpt dat er alarmerende berichten zijn dat 43% van de kinderen niet 

naar de tandarts gaan omdat hun ouders er niet heen gaan. Kan de OGZ daar wat aan 

doen? Zijn de schone luchtbuisjes terecht die een aantal jaar geleden zijn verdwenen? 

 

Wethouder Grondel geeft aan dat de gemeente het project Trammelant in tandenland niet 

afneemt. 

 

Mevrouw Plathoven (GGD) zegt dat de GGD een aantal projecten op scholen aanbiedt op dit 

gebied zoals het verzorgen van je tanden maar die neemt de gemeente Diemen niet af. 

Waarschijnlijk zijn er geen signalen in Diemen geweest dat het hier nodig was. 

 

Wethouder Grondel vult aan dat aan de jeugdartsen en de huisartsen wordt gevraagd of zij 

signalen zien maar de gemeente is nog nooit benaderd met die vraag. 

 

Conclusie: 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als hamerstuk naar de raad gaat. 

 

6. Mededelingen portefeuillehouder Scholten 

 

Er zijn geen mededelingen. 

 

7. Vaststelling Bestemmingsplan Tankstation Provincialeweg 

 

De voorzitter meldt dat er een inspreker was voor dit agendapunt maar die kan niet 

vanavond aanwezig zijn omdat de agenda van de betreffende vergadering naar vandaag is 

geplaatst. Het presidium heeft besloten dat betrokkene alsnog bij de besluitvormende raad 

kan inspreken. Een samenvatting van de inspraakreactie is toegevoegd in iBabs. 

 

CDA zegt dat er een logische alternatieve locatie is gevonden aan een doorgaande weg 

waar de negatieve impact beperkt is en toch dicht bij de huidige locatie. Er zijn geen 

haalbare alternatieven en het laten vervallen van de locatie is geen optie. Derhalve wordt 

akkoord gegaan met het voorstel. 

 

Ons Diemen vindt dat er sprake is van een goede onderbouwing van het voorstel. 

 

D66 constateert dat er een uitgebreide reactie is op de bezwaren van de bewoners en kan 

instemmen met het gevraagde besluit. 

 

GroenLinks stemt ook in met het verplaatsen van het tankstation naar de Provincialeweg. 

Met de bouw van Holland Park zal de vraag naar brandstof toenemen. Begrepen worden de 

bezwaren van inwoners waarom het moet naast de Bijlmerweide maar de maatregelen om 

een tankstation goed te laten functioneren zijn landelijk in orde. De risico’s vallen binnen 

aanvaardbare grenzen en de vergroting van de natuurwaarden door het toepassen van een 

natuurlijke oever is positief. 

 

PvdA vindt de reactienota voldoende duidelijk en stemt in met het gevraagde besluit. 
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Leefbaar Diemen heeft ook geen bezwaren tegen het raadsvoorstel. 

 

VVD zegt dat er goed onderzoek is gedaan naar de geschiktheid van de betreffende locatie. 

Is de realisatie van het tankstation wel handig en noodzakelijk gezien de Blokhut die er 

vlakbij ligt? In hoeverre kan dit worden meegenomen in de deal die is gesloten met de 

huidige exploitant van het tankstation? 

 

Ouderenpartij Diemen heeft ook geen bezwaar tegen de vaststelling van het 

bestemmingsplan. 

 

Wethouder Scholten legt uit dat een onteigeningsprocedure in werking is gezet omdat de 

weg waar het tankstation aan ligt verdwijnt. Er kan een stuk goedkoper worden onteigend 

door alternatieven te bieden. Uiteindelijk neemt de aanwezigheid van tankstations in de regio 

niet toe. 

 

Conclusie: 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als bespreekstuk naar de raad gaat omdat dan een 

inspreker nog een reactie zal geven. 

 

9. Sluiting 

 

De voorzitter sluit het openbare deel van de vergadering om 21.03 uur. 


